
Představení kandidátů do školské rady za zákonné zástupce nezletilých žáků 

(seřazeno dle abecedního pořadí) 

 

Dobrý den, 

jmenuji se Renata Kročková, brzy mi bude 40let. 

Kandiduji, protože mám ráda tuto školu. Já sama jsem zde chodila a teď i mé děti (Adéla 5. třída a 

Tomáš 2. třída) se tady taky rády učí. 

Zajímá mě chod školy a novinky, které děti mohou využít nejen ke svému studiu, ale i 

zdokonalování sebe sama a spolupráci dětí se školou, ve které bych je chtěla dále podporovat.  

Jsem dětská sestra a pracuji na dětském oddělení již 21let, takže spolupráce s dětmi i rodiči je můj 

každodenní chléb. 

Mám ale ráda i cyklistiku, turistiku, teraristiku a samozřejmě svou rodinu, kterou ve všem 

podporuji. 

Přeji příjemný den. 

_______________________________________________________________________________________ 

 

 

Dobrý den,  

ráda bych se vám představila. Mé jméno je Miluše Němcová, je mi 48 let, 
pocházím z krásné vesnice Raškovice, ale Frýdek-Místek je mým domovem 
již 25 let.  

Vystudovala jsem zde Obchodní akademii, kterou jsem zdárně  ukončila 
maturitní zkouškou.  

Celý svůj profesní život se pohybuji v oblasti administrativy.  

Nyní pracuji v naší Nemocnici ve Frýdku-Místku.  

Starší syn ukončil studium na 5.ZŠ před čtyřmi lety, mladší nyní navštěvuje 6. ročník na druhém 
stupni. 

Mezi mé zájmy patří relaxace v přírodě, plavání a velmi ráda podporuji své dva syny v jejich 
sportovních aktivitách. 

Kandiduji, protože bych se ráda dozvěděla více o chodu školy, a zároveň bych byla ráda 
nápomocna při řešení vzniklých dotazů, námětů a rad. 

 

S přáním pěkných dnů 

Miluše Němcová 

_______________________________________________________________________________________ 



Dobrý den, 

jmenuji se Martin Novák a můj syn navštěvuje 4. ročník naší školy.  

Mezi mé zájmy patří sport, kultura a moderní technologie. Zajímám se také o 

historii a rád čtu i sleduji detektivní příběhy.  

Je mi 45 let, mám vystudovanou VŠB fakultu strojní a pracuji jako manažer kvality 

ve vývojovém centru pro automobilové komponenty.  

Kandiduji, již podruhé, jelikož mě zajímá chod školy a vše okolo. Jsem velmi rád, že za působení 

pana ředitele Martina Macháče se škola posunula zase o kus dál a daří se jí v rozvoji učeben a 

dalších aktivitách. Rád bych vyzdvihnul i práci školní družiny a jejích zaměstnanců, kteří stále pro 

děti připravují různé akce. 

Tímto děkuji za Vaši pozornost a přeji hezký den. 

________________________________________________________________________________ 

 

Dobrý den, 

jmenuji se Róbert Vizičkanič. 

Pracuji jako OSVČ. Má dcera nastoupila na tuto školu do 1. třídy, ve které jsem třídním 

důvěrníkem.  

Jako rodiče mě zajímá veškeré dění na 5.ZŠ a to byl důvod mé kandidatury do Školské rady. 

Děkuji za vaši podporu. 

S přáním hezkého dne  

Róbert Vizičkanič 

 


